
REFERAT 

Teammøde Thors Bakke den 20-08-2024 

 

Besøg af Anne Anne på besøg til en snak om, hvad der giver os udfordringer i dagligdagen.  
Inputs og diskussion i teamet om: 
• Faglig ærgrelse over den lange ventetid på at få en tid hos tandplejen. 

De patienter der behandles/undersøges nu, fik tiden i april. De 
patienter vi giver tider nu, kan få en tid i november.   

• Bekymring over at vi fra nytår skal spare udlevering af tandbørster 
væk. 

• Profylakse på TB vurderes at gå godt. Mange KA’ere der har lyst til 
egne patienter og mulighed for det ift. ledige stole og kapacitet.  

• Vi mærker et stigende antal unge mennesker (patienter) på klinikken. 
Mange unge søger mod TB klinikken, når de starter på 
ungdomsuddannelser i midtbyen.  

• Vi er udfordret ift. 18-22 årige der udebliver gentagende gange og 
ikke er til at få fat i. Ingen sanktionsmuligheder når vi ikke længere 
kan underrette.  

OR vis TK ønsker at der skelnes mellem MK revis og TK revis. Dette imødekommes 
ved at der skrives MK eller TK i bemærkningerne, når der oprettes et OR 
vis behov til revis.  
CHA vil gerne have OR vis. Det er helt fint med teamet. CHA kontakter DiJ 
og aftaler nærmere ang. planlægningen.  

TK2 kursus 13/11 
OR vis kursus 

Reminder om to interne kurser i tandplejen – TK2 kursus 13/11 og senere 
OR vis kursus, hvor der endnu ikke er meldt dato ud.  
Husk at spærre i bøgerne og planlægge med kolleger, hvis man ønsker at 
deltage i kursus.  

Patienter fra krisecenter På behov på dem der er på krisecenter, skal der stå at de bor på 
krisecenter. Behovene må ikke bookes til aftaler. Der kan være en 
forældre, der ikke må vide, hvor de er. 
BBS holder kontrol, med dem der er på krisecenter 

Adressebeskyttelse Husk at tjek om næste patient i bogen har beskyttet adresse.  
Alle er gode til at tjekke venteværelset. 

Ny KA 1. september starter ny KA - Karina. Karina skal være både i Vest og på 
Thors Bakke. Opstart og onboarding koordineres med Vest. 
HHB snakker med Vest, om hvilke ugedage Karina skal være i hvert team.  
Thomsen koordinerer onboarding med Vest.  

Mundbind Flere ansatte i teamet har oplevet perioral dermatit, der mistænkes udløst 
af de mundbind vi bruger.  
Der ønskes derfor astma- og allergivenlige mundbind.  
KSS vil bestille. Hun har set at Abena kan levere dem.  

Arbejdsplan Intet nyt lige nu 



AM Husk anbrudsdatoer på alle materialer der bruges på klinikkerne. Der 
findes skema hertil på hver klinik. 

Evt.  
Vippestole Der er overskud af vippestole på klinikken. Nuværende personale vil helst 

side på stole med fast sæde.  
Voksentandplejen skal spørges, om de har de stole de skal bruge til 
klinikken på Viborgvej.  
PJ spørger HHB om vippestolene kan ombygges til alm. stole.  
Alternativt kan vi forsøge at bytte stole med andre klinikker, hvis der er 
nogen, der mangler vippestole. 
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